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ZÁPIS ze IV. jednání školské komise, 
 konané dne 6. října 2015 

v zasedací místnosti RM v prostorách radnice 

 
 

 
  
Přítomni:           PaedDr. Jan Navrátil, Iva Durnová, Mgr. Eva Pokorná, Mgr. Hana Štanglerová,  
                          Mgr. Martina Konvičková, Mgr. Iva Soldánová, Mgr. Renáta Soukalová, Ing.   
                          Zdeněk Pavlas, Mgr. Jovanka Rybová, Mgr. Luděk Šebela 
 

Omluveni:  - 

 
                                             
Hosté:                PaedDr. Ilona Slaninová,  
 
Zapisovatelka:   Jana Blahová 
 

Čas:                   15:00 – 16:30 h 
 
 
Program jednání:   
 

1. Stanovisko k rozšíření kapacity Svobodné slovácké školy Na Pohodu  

2. Seznámení s návrhem upravené vyhlášky o stanovení školských obvodů 

3. Příprava rozpočtů školských zařízení na rok 2016 

4. Novela Školského zákona 

5. Místní akční plány vzdělávání a jejich tvorba 

6. DDM – hodnocení dosavadní činnosti a výhled do budoucna 

7. Různé 

 
 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 
 

Školská komise nedoporučuje RM rozšíření kapacity nestátní soukromé škole Na Pohodu  

o pracoviště v Kyjově (1-7-2). 
 
 
 

Úkoly: 
 
 
 
 
 

Zapsala: Jana Blahová 

Ověřil: PaedDr. Jan Navrátil 


